
Title (en)
Spring contact for connecor having such a contact

Title (de)
Federkontakt für Verbinder mit einem solchen Kontakt

Title (fr)
Contact à ressort pour connecteur comportant un tel contact

Publication
EP 1037319 A1 20000920 (FR)

Application
EP 00400667 A 20000310

Priority
FR 9902996 A 19990311

Abstract (en)
The invention concerns a substantially U-shaped spring contact for connector having two branches (11; 12) and a base (13) linking the two branches
by one of their ends, each branch being designed to establish an electric contact with an equipment, characterised in that the two branches (11; 12)
extend in diverging planes (11.1; 12.1) relative to each other, the intersection (I) of said two planes being included in the base (13) of the U shape.
The invention also concerns a connector comprising such a contact.

Abstract (fr)
L'invention concerne un contact à ressort pour connecteur, ayant une forme sensiblement en U, présentant deux branches (11;12) et une base (13)
reliant les deux branches par l'une de leur extrémité, chaque branche étant destinée à établir un contact électrique avec un équipement, caractérisé
en ce que les deux branches (11;12) s'étendent dans des plans divergents (11.1;12.1) l'un par rapport à l'autre, l'intersection (I) de ces deux plans
étant contenue dans la base (13) du U. Elle concerne en outre un connecteur comportant un tel contact. <IMAGE>
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